

8天7晚盛夏内蒙·草原故乡

海拉尔·满洲里·黑山头·室韦·额尔古纳·根河



第一天

吉隆坡 → 中转 → 海拉尔

机上用餐

海拉尔市酒店或同级4星

在吉隆坡国际机场集合，在中转城市乘搭航班飞往海拉尔。抵达后送往酒店入住，自由活动。

第二天

海拉尔 (约 0.5 小时) 呼伦贝尔大草原

(约 2 小时) 巴尔虎蒙古部落草原景区 早/午/晚餐

巴尔虎蒙古包

【呼伦贝尔大草原】路途上随走随停，拍照游玩，近距离接触羊群。途经【呼和诺尔湖】九曲十八弯”莫尔格勒河的源头；【巴尔虎蒙古部落】古老的草原文化，风味独特的烤全羊，五彩缤纷的文艺表演；【大型马术表演】草原那达慕马之舞演绎，场面震撼，极富民族特色；【草原春晚：《巴尔虎之夜》篝火晚会】篝火晚会马术演员独特的点火仪式震撼惊艳，一起围绕篝火载歌载舞，开启热闹的篝火狂欢晚会！

第三天

巴尔虎蒙古部落草原景区 (约 1 小时)

满洲里

早/午/晚餐

满洲里市酒店或同级4星

【呼伦湖】亚洲最大的淡水湖，更是被当地人视为神圣的湖；全程沿呼伦湖草原私家牧场深度穿越，这是一条专业级别的越野穿越线路，从中得到震撼和难忘的草原体验；沿途打卡【满洲里地标建筑-洋葱头糖果城堡、超小众的歌德式教堂、成片欧式建筑】随手一拍都像极了童话世界；外观【满洲里国门景区】，游览【中俄免税互贸交易中心】；【玩转多彩俄式城堡建筑套娃广场，唤醒多巴胺】整个景区就像是一个魔幻的童话乐园，各种五彩缤纷的颜色相互搭配。【俄罗斯大马戏】(注：大马戏预计每年6月25日-8月25日营业)；夜晚可在中苏金街自由活动。

第四天

满洲里 (约 2 小时) 黑山头草原 (约 1 小时) 额

尔古纳

早/午/晚餐

额尔古纳市酒店或同级4星

【186彩带河景区】(含电瓶车) 隔河眺望俄罗斯“外加贝尔”边境区最大的城镇--“杜罗依”；【黑山头马术基地骑马体验】(含体验10分钟)；被誉为“湿地香格里拉”【额尔古纳湿地景区】(含电瓶车) 在山顶俯瞰清澈的根河水看着这片自然生态里的一个又一个漂亮的绿洲，不禁感叹大自然的鬼斧神工！

全程无购物

{特色餐:

蒙古宅肉、烤全羊盛宴、呼伦湖鱼宴、手把肉、东北锅包肉、白桦养生宴、俄式民肴、林区风味、飘香铁锅炖、涮羊肉火锅}

第五天

额尔古纳 (约 1 小时) 白桦林景区 (约 1.5 小

时) 室韦俄罗斯民族乡

早/午/晚餐

俄式木屋民宿

国家AAAA级景区【白桦林景区】(含电瓶车)-中国北方爱之朝圣地园内还有“驯鹿园”，体验与林间精灵驯鹿亲密接触；欣赏使鹿鄂温克原生态舞台剧。前往室韦的路上也不要错过沿途的风景，室韦既是蒙古族的发祥地，也是俄罗斯民族乡【特别安排：室韦俄罗斯民族乡中俄界河游船体验】在船上参观中俄友谊大桥，在边防哨所远眺对岸俄罗斯村庄、欣赏边境风光。

第六天

室韦 (约 1.5 小时) 莫尔道嘎国家森林公园 (约

2 小时) 根河

早/午/晚餐

根河市酒店或同级4星

【莫尔道嘎国家森林公园】(含电瓶车) 张艺谋电影《夜宴》的取景地，已经开过半个多世纪的绿皮火车，带你数小时深入探索原始森林，享受一次森林观光之旅；【根河敖鲁古雅使鹿部落景区】(含环保游览车/每人赠送一份苔藓) 有一个藏在林中的神秘部落一敖鲁古雅使鹿部落，这里就像一个童话世界，如同“小北欧”极具文艺色彩。在这里可亲自体验喂驯鹿，与萌萌的驯鹿合影。

第七天

根河 (约 3 小时) 呼伦贝尔大草原 (约 1 小时)

海拉尔

早/午/晚餐

海拉尔市酒店或同级4星

【穿越草原与森林融合路段】当车辆驶入大兴安岭的时候，一边是草原河流，一边是森林山岗，每一次拐弯都可以迎接新景色的到来。沿途连绵油菜花海(7月-8月初)+麦田+野生白桦林长廊。走进【俄罗斯民族家访】在别具特色的木刻楞房子，接受俄罗斯族的列巴蘸盐迎宾仪式，到屋内听俄罗斯妈妈讲述民族历史，大家一起合唱苏联经典歌曲《喀秋莎》、吹口琴、扣子琴表演。您还可以穿俄罗斯服装拍照留念，感受俄罗斯民族文化。活动结束后一路美景前往海拉尔，抵达【呼伦贝尔大草原】旅拍基地(赠送团队草原航拍VILOG)，途经【老舍笔下‘天下第一曲水’：莫尔格勒河】一条河道十分狭窄，但却极度弯曲的河流。

第八天

海拉尔 → 中转 → 吉隆坡

早/机上用餐

早餐后，送往海拉尔机场，在中转城市乘搭航班返回家园。

行程特色

尊享体验：草原崇高礼节【下马酒仪式】【哈达祝福】；祈福蒙古族圣地—【敖包山祭敖包】

潮玩亮点：

★ 走进茫茫呼伦贝尔大草原，骏马羊群如峻，触手可及的云彩，美到窒息的夕阳。

★ 横穿大兴安岭原始森林伸手能摘叶，古老狩猎部落林深见萌驯鹿。

★ 策马草原睡进蒙古包，体验不同的民族文化，看异域童话满洲里超大套娃。

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CMHLD (Updated: 01-May-2024)



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 5



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 5510

8D7N Midsummer Inner Mongolia

Hailar • Manzhouli • Heishantou • Shiwei • Ergun • Genhe



DAY 1 Kuala Lumpur → Transfer → Hailar MOB

Hailar Hotel or Similar 4 Star

Assemble at KLIA for your flight and transit flight to Ürümqi. Upon arrival, transfer to check in hotel.

DAY 2 Hailar (0.5H) Hulunbuir Prairie (2H) Barhu Mongolian Tribe Grassland Scenic Area B / L / D

Balhu Yurt

Hohnuoer Lake the source of the Morgele River; **Barhu Mongolian Tribe** ancient grassland culture, unique roasted whole lamb, colorful artistic performances; **large-scale equestrian performance** Naadam Grassland The performance of horse dance is shocking and full of ethnic characteristics; **Grassland Spring Festival Gala: "The Night of Balhu" Bonfire Party** The unique fire-lighting ceremony of the equestrian actors at the bonfire party is shocking.

DAY 3 Barhu Mongolian Tribe Grassland Scenic Area (1H) Manzhouli B / L / D

Manzhouli Hotel or Similar 4 Star

Hulun Lake Asia's largest freshwater lake; Check out **Manzhouli landmark buildings - Onion Candy Castle, super niche Gothic churches, and European-style buildings** It looks like a fairy tale world when you take a photo; appearance **Manzhouli National Gate Scenic Area**, visit **China-Russia Duty-Free Mutual Trade Center**; **Play with the colorful Russian castle building matryoshka square, awaken dopamine** The entire scenic spot is like a magical fairy tale paradise, with various colorful colors matching each other. **Russian Circus** (Note: The Grand Circus is expected to be open from June 25th to August 25th every year); Free activities at **Zhongsujin Street** at night.

DAY 4 Manzhouli (2H) Heishantou Grassland (1H) Ergun B / L / D

Ergun Hotel or Similar 4 Star

186 Ribbon River Scenic Area (including battery car) overlooking the largest town in Russia's "Vagabel" border area - "Duroi" across the river; **Horseback riding experience at Black Mountain Head Equestrian Base** (includes 10 minutes experience); Known as the 'Wetland Shangri-La' — **Ergun Wetland Scenic Area** (including battery cars) overlooking the clear water of the Gen River from the top of the mountain.

DAY 5 Ergun (1H) Birch Forest Scenic Area (1.5H) Shiwei Russian Ethnic Township B / L / D

Russian style wooden house

Visit the AAAA scenic spots **White Birch Forest Scenic Area** (including battery car). There is also a "Reindeer Park" in the park, where you can experience close contact with reindeer; and enjoy the original ecological stage play. (Special arrangement: Sino-Russian border river cruise experience in Shiwei Russian Ethnic Township) Visit the Sino-Russian Friendship Bridge on the boat, overlook the Russian villages on the other side from the border guard post, and enjoy the border scenery.

DAY 6 Shiwei (1.5H) Mordaoga National Forest Park (2H) Genhe River B / L / D

Genhe Hotel or Similar 4 Star

Mordaoga National Forest Park (including battery car) is the filming location of Zhang Yimou's movie "The Night Banquet", enjoy a forest sightseeing trip; **Genhe Aolugu Ya Shilu Tribe Scenic Area** (including environmentally friendly tour car/one free moss per person) There is a mysterious tribe hidden in the forest - the Aoluguya Shilu Tribe. It is like a fairy tale world, like "Little Northern Europe" with a literary and artistic flavor. Here you can personally experience reindeer feeding and take photos with cute reindeer.

DAY 7 Genhe (3H) Hulunbuir Prairie (1H) Hailar B / L / D

Hailar Hotel or Similar 4 Star

The section that crosses the fusion of grassland and forest Along the way, there is a continuous sea of rapeseed flowers (July to early August) + wheat fields + wild birch forest corridor. **Russian Ethnic Home Visit** in the unique wooden-carved house, receive the Russian salt-dipping ceremony of Lieba, and listen to the Russian mother telling the national history in the house. You can also wear Russian clothes to take photos and experience the Russian national culture. . Arrive at the **Hulunbuir Prairie Travel Photography Base** (Free a VLOG for the team's grassland aerial photography), passing by the **Lao She's 'No. 1 Water in the World': Morgele River**

DAY 8 Hailar → Transfer → Kuala Lumpur B / MOB

After breakfast, transfer to Hailar Airport for your flight and transit flight back to Kuala Lumpur.

{Special Cuisine:

Mongolian flavor, roasted whole lamb feast, Hulun Lake fish feast, shou ba rou, northeastern pot-roasted meat, white birch health feast, Russian folk cuisine, forest flavor, iron pot stew, mutton hot pot}

HIGHLIGHTS



Exclusive experience:

The noble etiquette of the grassland Dismounting Wine Ceremony, Hatha Blessing; praying for blessings in the Mongolian holy land - Aobao Mountain Sacrifice

Trendy highlights:

★ Walking into the vast Hulunbuir prairie, you can see the horses and sheep, the clouds within reach, and the breathtaking sunset.

★ Walking through the primeval forest of the Daxingan Mountains, you can pick leaves with your hands, and you can see cute reindeer in the ancient hunting tribe forest.

★ Sleep in a yurt in Cema Grassland, experience different ethnic cultures, and watch the exotic fairy tale Manzhouli Matryoshka.

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 8CMHLD (Updated: 01-May-2024)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578